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Technische vragen 
 
Vragen van de fracties van GroenLinks en PvdA 
Ingediend op 02-06-2025 
Ingediend door: Natasja Bennink en Myra Eeken-Hermans 
 
 
Onderwerp: 
Harmonisatie tarieven maatschappelijke accommodaties 
 
Technische vragen: 
 

1. De Rijksoverheid werkt aan een wetswijziging die voor alle gemeenten een 
aanscherping van de wet Markt en Overheid betekent. De behandeling hiervan is 
uitgesteld tot 2027. Wat betekent dit voor het besluit dat nu voorligt? 
Antw. Voor het besluit wat voor ligt betekent het niets, maar wel dient de gemeente 
na aanscherping van de wet Markt en Overheid een nieuw afgewogen Algemeen 
Belang besluit te nemen waarbij een duidelijke grondslag moet zijn ten aanzien van 
de gehanteerde tarieven voor sportaccommodaties. Met de grondslag voor de nieuwe 
geharmoniseerde tarieven verwachten wij te voldoen aan de aanscherping van de 
wet.  

2. Onze gemeente kent het lokaal Sportakkoord. Op pagina 11 van het Sportakkoord 
wordt aangegeven dat één van de doelen is:  “Visie ontwikkelen op sport en bewegen 
door gemeente met input van sport- en beweegaanbieders + stakeholder” Wij weten 
dat er inmiddels een Sportakkoord 2 is, maar is er ook een visie vastgesteld? Kunt u 
ons het laatste Sportakkoord doen toekomen en indien aanwezig de visie op sport en 
bewegen? 
Antw. Bijgevoegd de meest recente versie van het Sportakkoord: Sportakkoord 2 
Westerkwartier. Er is geen visie vastgesteld. Dit staat ook niet opgenomen als doel in 
Sportakkoord 2. 

3. Bij de binnensportaccommodaties die in hoofdstuk 3 genoemd worden, missen we 
bijvoorbeeld MFC de Meeden in Aduard, maar ook andere dorpshuizen waar ook 
gesport wordt zoals Dorpshuis ’t Kompas en MFC ’t Spectrum. Wat zijn de gevolgen 
voor deze accommodaties? 
Antw. Er zijn geen gevolgen voor deze bovengenoemde niet gemeentelijke 
accommodaties. Niet gemeentelijke accommodaties vallen buiten de directe 
invloedsfeer van de gemeente. 
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4. Er zijn verschillen tussen de oude gemeenten in het eigendom van accommodaties: in 
gemeentelijk of privaat bezit. In het vastgoed beleidsplan Steengoed Westerkwartier 
is het onderzoek van de Rekenkamer toegevoegd waarin aangegeven wordt (op 
pagina 46) dat een gezamenlijke visie hierover gevormd moet worden. Kunt u ons 
deze visie doen toekomen?  
Antw. Deze visie is nog niet ontwikkeld en zal bij de actualisatie van het vastgoed 
beleidsplan Steengoed Westerkwartier worden meegenomen. 

 
5. De ingangsdatum voor de harmonisatie van de tarieven staat gepland op 1 augustus 

2025. Welke gevolgen heeft het voor de verenigingen, als de nieuwe tarieven later 
ingaan?  
Antw. Indien de geharmoniseerde tarieven later ingaan, dan blijven de huidige niet 
onderbouwde, ongelijke tarieven in stand. Verenigingen blijven dan hetzelfde betalen 
als dat ze nu betalen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
lokaal-Sportakkoord-Westerkwartier-april-2020.pdf 
Document Westerkwartier - RV IHP WK 2020-023.pdf - iBabs Publieksportaal 
 
Alvast dank voor uw beantwoording. 
 
Vriendelijke groet,  
 
Natasja Bennink 
Myra Eeken-Hermans 
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